
10. juuni 2025 

e-keskkond Google Meet ja õppejuhi kabinet 

Algus kell 17.00, lõpp kell 19.00 

 

TÕSTAMAA KESKKOOLI HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL nr 3. 

Protokollis Marge Eensalu 
Hoolekogu koosolekust võtsid osa: hoolekogu esimees Kristi Sahtel,  põhikooli 
õpetajate esindaja Karoliine Kask, gümnaasiumi õpetajate esindaja Ene Lehtsalu, 
lapsevanemad: Susanna Kuusik, Angela Vaaks, Maris Marus, Epp Parker 
(videokõnes), Andra Vaaks (videokõnes), Siiri Ülevärva (videokõnes), Liina 
Lippasaar (videokõnes); õpilasesindusest: Loviise Kätriin Gabrel, Anna Sharlotte 
Hallgrimsson (videokõnes); õppejuht Maris Adler. 
Puudusid: Viivica Leibur, Enn Martson, Greta Pukk, Katrin Rand ja Toomas 
Rõhu. 
 
Kutsutud Tõstamaa Keskkooli direktor Toomas Mitt. 
 
 

PÄEVAKORD: 

1. 2024/25 õppeaasta esmane kokkuvõte 
2. Uue 2025/26 õppeaasta ettevalmistamise käik 
3. Ülevaade 2025 aasta eelarvest 
4. Pärnu Linnavalitsuse järelevalvest 
5. Sisehindamisest 
6. Jooksvad küsimused 

 
 

1. 2024/25 õppeaasta esmane kokkuvõte 
 

Tõstamaa Keskkooli direktor Toomas Mitt  tutvustas lühidalt kooliaasta lõpu 
sündmusi. IX klassi varasemad eksamite ajad  põhjustasid rohkemaid puudumisi 
peale eksameid. 
Õppejuht Maris Adler tutvustas Kooliarendusprogrammi küsitluse kokkuvõtet. 
 
Otsus: Hoolekogu võttis esitatud info teadmiseks. 
 
 
 



2. Uue 2025/26 õppeaasta ettevalmistamise käik 
 

Järgmise õppeaasta koolivaheajad, kooliaasta algus ja lõpp ning eksamite ajad on 
kooli kodulehel. 
Direktor  ja õppejuht tutvustasid järgmist infot: 

 kaasava hariduse projekti raames tellitud vahendid, mööbel. 
 suvised remontimised 
 keskkooli vastuvõtu info 
 suveetendused 

 
Otsus: Hoolekogu võttis esitatud info teadmiseks. 
 

3. Ülevaade 2025 aasta eelarvest 
 

Keskkooli direktor andis lühikese ülevaate eelarve kasutamisest.  
 
Otsus: Hoolekogu võttis esitatud info teadmiseks. 
 
 

4. Pärnu Linnavalitsuse järelevalvest 
 
Direktor tutvustas Pärnu Linnavalitsuse järelevalve õiendis välja toodud puudusi 
ja ettepanekuid.  
 
Otsus: Hoolekogu võttis esitatud info teadmiseks. 
 
 

5. Sisehindamisest 
 
Kooli sisehindamise aruanne on koostamisel. Toimunud on vestlused õpetajate ja 
õpilastega ning läbi on viidud rahuloluküsitlused. Direktor tutvustas õpilaste 
rahuloluküsitluse tulemusi. 
 
Otsus: Hoolekogu võttis esitatud info teadmiseks. 
 

6. Jooksvad küsimused 
 
Kristi Sahtel: „ Hommikupudrul on palju ülejääke. Kas õpetajad ei võiks 
süüa hommikuputru?“ 
Direktor: „ Hommikupudru on rahastatud õpilastele.“ 
 
Marge Eensalu: „ Kuidas juhendada õpilasi, et nad teeksid loovtöö ära 
kindlasti VIII klassis?“ 



Loovtöö edukal sooritamisel tuleb kindlasti teha koostööd nii koolil kui 
kodul. 
 
Susanna Kuusik: „ Pikapäeva klass vajaks remonti ja vahendeid.“ 
 

 
 
 

Kristi Sahtel                                                                                       Marge Eensalu 

Hoolekogu esimees                                                                         Protokollija 


